
LODDBY-EVALUNDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 
  
  PROTOKOLL 2011-05-24 
 
Art:  Styrelsemöte för Loddby-Evalunds samfällighetsförening 
 
Tid:   2011-05-25 kl 19.00 – 20.30 
 
Plats   Evalund 605 95  Norrköping 
 
Närvarande: Alf Stenerås, Jan Grankvist, Göran Wahlström,  

Annelie Lindström, Margareta Borggren, Hans Samuelsson 
 
Frånvarande: Per Forss, Kenny Johansson, Lennart Ekman, Jarl Jonsson,  

Claes Weide, 
   
 
§1 Mötets öppnande 
 
Alf förklarade mötet öppnat och hälsade all välkomna till styrelsemötet. 
 
§1b Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes 
 
§2 Föregående mötesprotokoll 
 
Föregående mötesprotokoll godkändes 
 
§3 Godkännande av inköp av ny sladd  
 
Efter rådfrågan med styrelsen per telefon så inköptes en ny sladd, till en kostnad av 15000kr. 
Köpet godkändes på mötet av de närvarande i styrelsen. 
 
§4 Telefonsamanträde  
 
Ett telefonsamanträde skall protokollföras av ordföranden om det är något brådskande. 
Sammanträdet skall sedan godkännas på nästa styrelsemöte. 
 
§5 Distribution av styrelsemötesprotokoll  
 
Protokollen ska mailas till de medlemmar som angivit mailadress samt redovisas på 
hemsidan. 
 
§6 Ekonomin 
 
Nuvarande saldo på plusgirokontot är 65818,74kr. 
Göran har även hittat ett bankkonto som tillhör samfälligheten med ett saldo på 14060kr. 
Det som hänt på plusgirokontot sedan sist är Staten +53680kr Söderköpings kommun 
+8941kr Norrköpings kommun +8591kr Snöröjning -33350kr arvoden porto mm -18529kr 



Alf div. fakturor (se föregående protokoll) -3708kr Plusgirokostnad - 471kr  
Sladden 15000kr. 
 
§7 Arbetsplan för vägunderhåll 2011 
 
Se bilaga. 
 
§8 Medgivande och avtal för att utföra ledningsarbete på vår väg 
 
Eon kommer att gräva ner en luftledning i höjd med Klastorp. För detta får vi en ersättning 
På 1840kr. 
Styrelsen ger medgivande till detta. 
 
§9 Information 
 
Sidotrumman vid Laxtorp behöver läggas om det inte är något som samfälligheten ska 
bekosta utan de som använder infarten enligt vägverkets jurister. 
 
Om kanalbron finns inget nytt att informera om. 
 
Jarl vill veta hur styrelsen vill presentera sig på hem sidan. Ordförande med namn, funktion, 
mail samt telefonnummer, de övriga i styrelse endast med namn och funktion. 
 
 
§10 Övriga frågor 
 
Tomtandelarna uppdateras varje årsskifte för dem som tillkommit eller bytt från sommar till 
åretruntboende och viseversa. 
 
Snöröjningen har enligt vissa inte fungerat så bra i vinter för mycket snö kvar på vägen som 
blivigt moddigt och halt vid töväder, andra tycker att det har fungerat bra. Får diskutera detta 
med snöröjarna till nästa vinter. 
 
Grässvålarna måste bort på vissa vägsträckor då vattnet inte rinner av vägen. 
 
§11 Nästa styrelsemöte 
 
Nästa styrelsemöte äger rum den 13 september 
 
§12  Mötet avslutas 
 
Ordförande tackar för visat intresse. 
 
 
Vid Tangent bordet Annelie Lindström  Ordförande Alf Stenerås 
 
 
__________________________  ________________________ 
Norrköping 2011-05-24 


